

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

February 21, 2025

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, February 27, 2025. This list might change.

1. *Bhagat Singh Brar v. Minister of Public Safety and Emergency Preparedness* (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41386](#))
 2. *Parvkar Singh Dulai v. Minister of Public Safety and Emergency Preparedness* (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41388](#))
 3. *La Société de l'Acadie du Nouveau-Brunswick v. The Right Honourable Prime Minister of Canada, et al.* (N.B.) (Civil) (By Leave) ([41398](#))
 4. *Agence du revenu du Québec v. Robert Bracken* (Que.) (Civil) (By Leave) ([41382](#))
 5. *Mary Hakim v. Council of Arbitration for the Accounts of Advocates of the Barreau du Québec* (Que.) (Civil) (By Leave) ([41454](#))
 6. *Brooke Dietrich v. 40 Days for Life* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41477](#))
 7. *Heythem Bousnina v. Centre Médical Brunswick* (Que.) (Civil) (By Leave) ([41498](#))
-

PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 21 février 2025

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d'autorisation suivantes le jeudi 27 février 2025, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.

1. *Bhagat Singh Brar c. Ministre de la Sécurité publique et de la Protection civile* (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41386](#))
2. *Parvkar Singh Dulai c. Ministre de la Sécurité publique et de la Protection civile* (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41388](#))
3. *La Société de l'Acadie du Nouveau-Brunswick c. Le très honorable premier ministre du Canada, et al.* (N.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41398](#))
4. *Agence du revenu du Québec c. Robert Bracken* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41382](#))

5. *Mary Hakim c. Conseil d'arbitrage des comptes des avocats du Barreau du Québec* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41454](#))
 6. *Brooke Dietrich c. 40 Days for Life* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41477](#))
 7. *Heythem Bousnina c. Centre Médical Brunswick* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41498](#))
-

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
Registry-greffe@scc-csc.ca
1-844-365-9662